

Form (9) 表格(9)

Nomination of Overseas Buyers for Hotel Sponsorship 酒店贊助海外買家推薦

Thank you very much for your keen support to our fair.

If you are interested, please send us the nomination list by completing the below form and return to Pamela Yau, E: pamela.wt.yau@hktdc.org by 1 September 2023 (Friday). Please note that the Organisers have to go through a screening process, applicants will be notified the screening result (no matter if it is successful or not) within 7 working days upon the receipt of the nomination form. The organisers have sole discretion on the decision of the sponsorship programme.

For queries, please contact Ms Pamela Yau at tel: (852) 2584 4386; e-mail: pamela.wt.yau@hktdc.org.

Yours faithfully, Exhibitions and Digital Business Department

感謝 貴公司對國際電子組件及生產技術展的支持。

為了進一步吸引國際高質素的海外買家,本局將提供香港的酒店贊助予被挑選的主要買家。因此,本局誠邀 貴公司提名合適的買家。參與此項計劃的公司將獲優先安排免費的商貿配對服務,與成功配對的買家在展台進行商談會議。(註:實際配對結果和會議安排將取決於買家的採購要求和市場反應。)

如果 貴公司有興趣,請填妥以下表格,並於 2023 年 9 月 1 日(星期五)或之前將提名清單發送至 pamela.wt.yau@hktdc.org。請注意,本局將會有一套既定的甄選程序,申請人將在 7 個工作天內收到甄選結果,成功與否本局保留最終選擇權利。

詳情請電 (852) 2584 4386 或電郵至 pamela.wt.yau@hktdc.org 與邱韻婷小姐聯繫。

祝 商祺

展覽及數碼事務部 謹啟

Organisers 主辦機構:





To 致 : Pamela Yau, Hong Kong Trade Development Council

Email 電郵 : pamela.wt.yau@hktdc.org

From (Exhibitor Name):

參展商名稱:

electronicAsia 國際電子組件及生產技術展 2023 Overseas Buyers Nomination Form for Hotel Sponsorship 「酒店贊助」海外買家推薦

Submission deadline 截止日期 1/9/2023

Information of Nominated Overseas Buyers 推薦海外買家名單

推薦海外買家名單		
Please copy this page for	multiple nominations 如多於-	一位提名人,請複印此頁
*必須填寫 Mandatory data		
*公司名稱 Name of Company:		
*買家姓名 (先生/小姐) Name of Person: Mr. / Ms.		
*職銜 Position:		
公司地址 Address:		
*國家 Country:	郵編 Postal Code:	
電話 Tel:	*電子郵件 E-mail:	
*採購產品 Sourcing Products:		
網址 Web-site:		
I acknowledge that the above information ma Ltd for incorporation in all or any of its database as stated in the Privacy Policy Statement (avauthority of each individual named in this fo 發展局("貿發局")及慕尼黑國際博覽亞洲有限公司隱政策聲明〔載於網頁 http://www.hktdc.com/其個人資料提供予貿發局作此表格提及的用途。 □ I would like to continue to be part of the Propportunities. 本人願意繼續加入貿發局的聯絡名[This box is solely for European Union ("EU"	ses for direct marketing or business match railable at www.hktdc.com/mis/pps/en); I rm to release their personal data for the 可將上述資料編入其全部或任何資料庫內作為mis/pps/tc〕中所述之其他用途。本人確認已發出KTDC's contact list and be informed of th。單,以獲悉最新的市場信息和商機。)/European Economic Area("EEA")cu	ning purposes, and for any other purposes confirm that I have the consent and the purposes stated herein. 本人確定香港貿易直接推廣或商貿配對之用,以及用於貿發局在私獲得此表格上所述的每一位人士同意及授權,將 el latest market intelligence and business sustomers as required by the relevant data
protection law in the EU. 此選項是按歐盟有關係 Name 姓名		
Copies of the Privacy Policy Statement are available website at: http://www.hktdc.com/mis/pps/tc	e any time on request from our Customer Serv	ice Hotline at (852) 1830668 or by visiting our